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Geachte voorzitter, leden van de gemeenteraad, 

Commissaris van de Koning, kabinetschef, college, oud-

burgemeesters, burgemeesters uit de regio; 

Lieve familie, vrienden, andere gasten en natuurlijk ook 

álle inwoners van de gemeente Midden-Delfland. Ook 

diegenen die hier niet aanwezig zijn en online meekijken 

vanavond. 

Dank voor de mooie woorden en het warme welkom. 

En ik wil de gemeenteraad en de 

vertrouwenscommissie in het bijzonder bedanken voor 

het in mij gestelde vertrouwen om nu uw nieuwe 

burgemeester en voorzitter van de raad te mogen zijn. 

Burgemeester van de prachtige gemeente Midden-

Delfland met haar dorpen Den Hoorn, Maasland, 

Schipluiden en de buurtschappen ’t Woudt, De Zweth 

en De Kapel. Ik vind het een grote eer om jullie 

burgemeester te mogen zijn. 

Ik ben geboren en opgegroeid in een liefdevol gezin op 

het platteland in Noord-Holland. Mijn moeder kwam 

van de boerderij in Friesland en heeft, samen met mijn 
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vader, ons de liefde voor je medemens, dieren, de 

natuur, cultuur èn de muziek bijgebracht.  

En daarbij de belangrijke kernwaarde dat je je als 

vanzelfsprekend inzet vanuit je talenten voor de 

samenleving, op basis van gelijkwaardigheid en met 

respect.   

In de jaren tachtig zijn mijn man Arle en ik verhuisd 

naar De Lier. Hier hebben we tot op de dag van 

vandaag fijn gewoond, in het huis waar we vier 

prachtige, inmiddels uitgevlogen, kinderen hebben 

gekregen: Jeroen, David, Max en Thirza. En ik maak 

toch ook even van deze gelegenheid gebruik om te 

zeggen dat ik trotse oma ben van onze lieve 

kleindochter Arilyn.  

Burgemeester zijn is geen gewone baan, en ik ben blij 

en dankbaar dat ik terug kan vallen op ons mooie 

gezin. Ik ben nog niet eens begonnen en ik heb nu al 

de nodige ongevraagde adviezen van mijn 

kinderen/familie gehad. Dus dat belooft veel goeds. 

 

In onze vrije tijd komen we al jaren met veel plezier in 

Midden- Delfland. Sterker nog, elk weekend sporten 

mijn man en ik bij de sportschool in Den Hoorn. Het 
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gebied is voor ons dus zeker geen onbekend terrein. 

De gemeente is voor ons een fijne en vertrouwde plek 

die we goed kennen, en waar we met veel 

enthousiasme naar toe zullen verhuizen.  

Dat ik hier nu sta, is niet zonder toeval. Marianne 

Besselink, ik wil jou graag even bij naam noemen. 

Want als jij mij op een avond niet had verteld dat er 

een “zij-instroom” traject voor burgemeesters bestaat 

en dat je niet persé lid van een politieke partij hoeft te 

zijn om burgemeester te worden, dan had ik hier nu 

niet gestaan! Dankjewel daarvoor en wat fijn dat je er 

vanavond bij bent. Het ambt heeft me tijdens mijn hele 

loopbaan altijd al bijzonder gefascineerd. Ik heb het 

oriëntatieprogramma dan ook met heel veel plezier 

gevolgd. En het was voor mij de bevestiging dat het 

ambt bij mij past. Ik ben in de leer geweest bij de 

burgemeesters van de gemeenten Bronckhorst, Den 

Haag, Diemen, Pijnacker-Nootdorp en Westland. 

Bedankt dat jullie mij met open armen hebben 

ontvangen en voor alles wat ik van jullie heb 

meegekregen. Ook veel dank aan de waarnemend 

burgemeester Bram van Hemmen voor de zorgvuldige 

overdracht.  
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Voor mij persoonlijk komen alle aspecten en rollen uit 

mijn loopbaan bij elkaar in dit ambt. Ik heb veel 

bedrijven, instanties en vooral mensen, leren kennen. 

En ik neem mijn opgebouwde netwerk vanuit de 

buurgemeenten graag mee in mijn koffertje om nu in 

te zetten voor onze prachtige gemeente. Ook ben ik 

zelf ambtenaar geweest en heb ervaren dat de 

samenwerking tussen politiek, overheid en 

bedrijfsleven boeiend is, maar soms ook ingewikkeld. 

Midden-Delfland is een bijzondere gemeente, dat hoef ik 

u niet uit te leggen. Maar ik vind het ook zelf écht een 

bijzondere gemeente. Midden-Delfland is natuurlijk het 

eerste gebied in Nederland wat de status Bijzonder 

Provinciaal Landschap heeft gekregen. En is al sinds 

1958 aangewezen als Rijksbufferzone. Liggend in het 

dichtstbevolkte gebied van Nederland, heeft de 

gemeente een heel belangrijke waarde weten te 

koesteren. Het open en groen houden van dit historische 

Hollandse cultuurlandschap. Als groene buffer (groene 

long) tussen de grote steden en enorm belangrijk voor 

het behoud van de natuur en het welzijn van zo’n ruim 2 

miljoen mensen om ons heen.  

Maar het zijn nog meer de mensen die Midden-Delfland 

als gemeente karakteriseren. Ik denk aan de 
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gastvrijheid (die ik zelf heb mogen ervaren): anders dan 

in een grote stad, word je hier nog begroet.  

 

Ik denk ook aan de ondernemers, sommigen al 

generaties lang, als belangrijke en herkenbare motor 

van de Midden-Delflandse samenleving. Ik zie een 

hechte gemeenschap, die voor elkaar opkomt en elkaar 

wil beschermen. Ik zie het dan ook als een belangrijke 

taak van mij, om samen met u, mij in te zetten voor een 

nog veiligere, leefbaardere en plezierigere samenleving.    

Dit past ook helemaal in de Cittaslow gedachte. 

Cittaslow, een internationaal keurmerk voor gemeenten, 

die op het gebied van leefomgeving, landschap, 

streekproducten, gastvrijheid, milieu, infrastructuur, 

cultuurhistorie en behoud van identiteit. Die staat voor 

de kwaliteit van leven, in een rustig tempo en het in ere 

houden van plaatselijke tradities en producten. Dat is 

waar Midden-Delfland voor staat. Samen, met elkaar. 

 

Als burgemeester heb ik ook een belangrijke relatie 

met de gemeenteraad. 

Als volksvertegenwoordigers hebben jullie een grote 
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verantwoordelijkheid en betrokkenheid in de besluiten 

die de gemeente neemt voor haar inwoners. Gekozen 

door deze inwoners willen jullie stuk voor stuk het goede 

doen voor onze gemeenschap. Volksvertegenwoordiger 

zijn is een prachtig en eervol ambt, dat je 24/7 vervult. 

Prachtig en eervol maar soms ook uitdagend als er 

lastige besluiten moeten worden genomen. Keuzes 

maken in de politiek is namelijk wel eens weloverwogen 

kiezen uit twee kwaden, en we moeten niet 

onderschatten dat raadsleden hierover, terecht, ook 

door inwoners op alle momenten over ter 

verantwoording worden geroepen.  

 

De democratie in Midden-Delfland is springlevend. Dat 

hebben we de afgelopen maanden gezien rondom het 

vraagstuk asielopvang. Hoewel de discussie over 

opvang van vluchtelingen veel heeft losgemaakt, heb 

ik ook gezien dat juist de betrokkenheid van de 

samenleving ervoor heeft gezorgd dat vele geluiden 

gehoord zijn. En dat er ook wél goede gesprekken zijn 

gevoerd, en de dialoog gaande bleef. Maar het is mij 

ook duidelijk dat de afgelopen maanden tot aan de 

besluitvorming en erna, een lastige periode is geweest 

voor vele betrokkenen, en dat we hier niet zomaar 
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overheen moeten stappen met de blik vooruit en op 

hoop van zegen.  

 

Of je nu voor- of tegenstander bent van in dit geval 

vluchtelingenopvang; of je nu inwoner bent, raadslid of 

burgemeester: het mag ons niet uit elkaar drijven. In 

onze gemeente, in Midden-Delfland, mag je hard 

verschillen van mening – we zijn allemaal niet op onze 

mond gevallen. Maar voor intimidatie en bedreigingen is 

in onze gemeente, en onder mijn burgemeesterschap, 

geen plaats. Het is onze gezamenlijke 

verantwoordelijkheid, maar ook mijn belangrijkste 

prioriteit, om als samenleving en als dagelijks bestuur, 

de hand naar elkaar uit te reiken en werken aan herstel 

van vertrouwen. Juist in een wereld waar grote 

maatschappelijke opgaven ook op onze gemeente 

afkomen. Alleen met elkaar, als sterke samenleving, 

kunnen we grote opgaven het hoofd bieden. 

Daar hoort ook, wat mij betreft, snel weer een voltallig 

gemeentebestuur bij die de grote opgaven van onze 

gemeente met veel daadkracht aanpakt.  

Ik geloof erin dat we met elkaar, door goed te luisteren 

náár elkaar én in verbinding de goede vervolgstappen 
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kunnen zetten. We moeten open en eerlijk zijn over de 

keuzes die we maken. En ieders zorgen serieus nemen. 

Dat wil ik de komende periode samen bereiken. En  

bijdragen aan een veilige, fijne en sociale woon- en 

werkomgeving voor alle inwoners. En ik wil daarbij ook 

de jeugd meer gaan betrekken. Want ik vind het 

belangrijk dat die open en frisse blik van de jeugd ons 

scherp houdt. Dat ze zich betrokken blijven voelen en 

dat er ook voor hen een waardevolle en erkende plek is 

in onze gemeenschap. 

In mijn tijd als bestuurder bij PEP Den Haag ben ik mij 

er ook nog meer bewust van geworden hoe belangrijk 

het is om vrijwilligerswerk en mantelzorgers te 

waarderen en te faciliteren in de samenleving. 

Vrijwilligers en mantelzorgers zijn overal nodig en 

onmisbaar. En wat een bevlogenheid en passie zit er bij 

‘de vrijwilliger’. Of het nou in de cultuursector is, op het 

gebied van natuur en milieu, in de zorg of sport etc. 

Het zijn ook vaak deze vrijwilligers die met veel 

praktische kennis en ervaring een goede inbreng 

hebben op ontwikkelingen. Zo inspirerend en 

waardevol! Ik kijk dan ook al enorm uit naar de eerste 

lintjesregen in april. Voor al die geweldige vrijwilligers 

die deze waardering vaak niet verwachten, maar wel 
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verdienen. 

Ik sta hier met trots, en met een groot gevoel van 

verantwoordelijkheid. Ik wil voor jullie allemaal een 

waardige, evenwichtige en liefdevolle burgermoeder 

zijn. Die haar rol en taak vol passie en energie voor de 

gemeenschap wil oppakken. In mooie tijden, maar ook 

op moeilijke momenten als dat nodig is. 

Vanaf vandaag ga ik dat doen. En naast alle formele 

taken als burgemeester, zal een rode draad zijn dat ik 

veel tijd vrij zal maken voor gesprekken met alle 

inwoners. Daar ben ik al mee begonnen de afgelopen 

tijd met mijn man, en het voelde als een warm welkom.  

Ik sta voor iedereen open. En u mag mij altijd 

uitnodigen voor een kop koffie of thee of om een 

wandeling te maken naar een plek waar u trots op 

bent. Ik laat me graag verrassen. En ik kijk er erg naar 

uit om jullie verhalen te horen, u te ontmoeten en te 

leren kennen. 

Vanaf vandaag gaan we samen hard aan de slag om 

Midden-Delfland nog mooier te maken. 

 


